
Ni telefona brez žice
Na vprašanje, ki ga je po-

stavila delegacija krajevne
skupnosti Savsko naselje II
že na lanskem septembr-
skem skupščinskem zaseda-
nju, kaj je s predvidenimi te-
lefonskimi priključki v tem
delu Bežigrada, je skupščina
območne samoupravne inte-
resne skupnosti za PTT pro-
met odgovorila šele pred
kratkim. Novi telefonski prik-
Ijučki so pogojeni s telefon-
skimi kabli, ki jih lani Podjet-
ju za PTT promet ni uspelo
pridobiti dovolj, kot smo lah-
ko razbrali iz odgovora na
delegatsko vprašanje, ki je bil
objavljen v Zboru delegatov
Na Podjetju za PTT promet
so narrt povedali, da so s tele-
fonskimi vodi še vedno teža-
ve. Od začetka leta jih ni več
mogoče kupiti brez devizne
soudeležbe Njihovi proizva-
jalci pasotudi ustavili proda-
jo. dokler ne bodo smeli tele-
fonskih kablov prodajati po
višjih cenah

»Če bomo kable dobili, bo

Savsko naselje dobilo telefo-
ne še letos,« je dejal tovariš
Bilanovič na Podjetju za PTT
promet. »Savlje in Kleče pa
smo iz letošnjega programa
premaknili v prihodnje leto«

PRIHODNOST
VRTIČKOV
ŠE NEDOREČENA

Ljuba Matelič, delegatka
krajevne skupnosti Koroških
partizanov je na aprilski seji
zbora krajevnih skupnosti
predlagala, naj bi bežigrajska
občina uredilain organizirala
vrtičkarstvo, saj je okolica vr-
tičkov zdaj velikokrat zane-
marjena, barake pa kazijo
podobo mesta

Na občinskem komiteju za
urbanizem gradbene zadeve,
komunalno in stanovanjsko
gospodarstvo so odgovorili,
da je bilo za trajno rešitev in
organizirano vrtičkarstvo po
prostorskem delu družbene-

ga načrta za obdobje
1981-85 namenjeno področ-
je vzhodno od Črnuč. Za to
področje so nameravali pred
uporabo izdelati in sprejeti
ureditveni načrt. Z intervent-
nim zakonom o varovanju
kmetijskih zemljišč pred
spreminjanjem namembnosti
in z zaostrenimi zahtevami za
izrabo zemlje za kmetijske
namene je zaenkrat omenje-
na trajna rešitev neuresničlji-
va Zaradi tega zakona in
zaostrenih naložbenih pogo-
jev tudi ne morejo časovno
opredeliti pozidave v posa-
meznih zazidalnih otoki. Ker
vsi sedanji vrtički rastejo na
območjih, ki so po sedanjih
urbanističnih načrtih predvi-
deni za pozidavo - na neka-
terih je gradnja predvidena
celo v tem srednjeročnem
obdobju, ni mogoče zatevati,
da bi vrtičkarji svoje njive ob-
delovali bolj organizirano in
urejeno Ne ve se namreč, ka-
teri vrtički lahko še ostanejo
in za koliko časa.


